
علیرضا سهرابیان: 
»متأسفانه در تاریخ 
فقط مدال ها ثبت 
می شود و کسی این 
را نمی بیند که در 
بسیاری از قایق ها 
چقدر به مدال نزدیک 
بودیم.

درباره هانگژو 
صحبتی ندارم 
چون هر چه بگویم 
توجیهی است برای 
باخت ها اما فکر 
می کنم من تنها 
مدیری بودم که بعد 
از نتایج در همان 
هانگژو عذرخواهی 
کردم.«

تیر نوروزیان به 
سهمیه نخورد

پوریا نوروزیان با ششمی قهرمانی 
وضعیت  سه   تفنگ  ر  د سیا  آ

سهمیه المپیک را از دست داد.
پوریا نوروزیان ملی پوش تفنگ در 
آخرین روز رقابت های تیراندازی 
قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک 
در تفنگ ۵۰ متر سه  وضعیت 
مردان، با سومی راهی فینال 
شد. او در فینال ششم شد و 
لمپیک،  در یکقدمی سهمیه ا
بلیت پاریس از دستش پرید. 
امیرمحمد نکونام با ۵۸۵ امتیاز 
چهاردهم شد و مهیار صداقت 
۵۸۱ امتیاز بیست وچهارم.  با 
تیم تفنگ سه  وضعیت ایران 
با ترکیب پوریا نوروزیان، مهیار 
صداقت و امیرمحمد نکونام با 
۱۷۵۷ امتیاز بعد از چین، هند و 
ژاپن چهارم شد. تیم میکس تراپ 
ایران با ترکیب مرضیه پرورش نیا 
و محمدحسین پرورش نیا هم در 
این روز با امتیاز ۱۲۴ در جایگاه 
سیزدهم ایستاد و تیم الف با 
ترکیب شیوا فرح پور و بابک یگانه 

با ۱۲۲ امتیاز چهاردهم شد.

پایان کار کرم پور در 
گلف قهرمانی آسیا

کار سجاد کرم پور ملی پوش گلف 
نی  بقات قهرما نی در مسا یرا ا
مردان آسیا AAC با ۸۱ ضربه در 

روز دوم تمام شد.
در این دوره ۱۲۰ گلف باز آسیایی 
حضور داشتند که در ملبورن 
استرالیا با هم رقابت کردند. 
مسابقه ۴ روزه ای که گلف بازان 
دو روز هم قبل از آن تمرین رسمی 
داشتند و در نهایت جاسپر استابز 
استرالیایی با مجموع ۲۸۵ ضربه 
قهرمان شد. ملی پوش گلف 
ایران روز اول رقابت ها ۸۴ امتیاز 
گرفت و روز دوم ۸۱ امتیاز. حسن 
کریمیان؛ سرمربی تیم ملی گلف 
مردان نتیجه کرم پور را نسبتاً 
خوب می داند: »سجاد عملکرد 
نسبتاً خوبی را به نمایش گذاشت. 
با میانگین امتیازات سجاد کرم پور 
می توانستیم حدس بزنیم او چه 
امتیازی به دست می آورد اما در 
مجموع انتظار داشتیم عملکرد 
بهتری داشته باشد. با نتایجی که 
در این دوره به دست آمد، متوجه 
شدیم باید با ورزشکاران بیشتر 
کار شود و تمرکز بیشتری روی 
تمرینات بازیکنان داشته باشیم تا 
در نهایت بتوانیم نتایج بهتری در 

رقابت های بین المللی بگیریم.«

در جلسه وزیر ورزش 
 و انوشیروانی

چه گذشت؟
مرث  کیو مشترک  جلسه  ر  د
هاشمی، وزیر ورزش با سجاد 
نی و بهداد سلیمی،  نوشیروا ا
به ترتیب رئیس و نایب رئیس 
فدراسیون وزنه برداری، درباره 
 ، ن سیو ا ر فد ین  ا ت  مشکلا
ساختمان و کمپ تیم های ملی، 
بدهی  سال های قبل فدراسیون و 

... بحث و تبادل نظر شد.
هاشمی در این جلسه ضمن 
پیگیری وضعیت پیشکسوتان، 
قول های مساعدی را در خصوص 
تخصیص اعتبارات به وزنه برداری 
داد. قرار است در جلسه دیگری 
که یک یا دو هفته آینده با حضور 
معاونین وزارت ورزش و جوانان 
برگزار خواهد شد، درباره المپیک، 
چشم انداز آینده و شرایط کلی 

وزنه برداری صحبت شود.
انوشیروانی پس از این جلسه 
گفت: »وزیر ورزش اشراف زیادی 
به وزنه برداری دارد و به خوبی 
مشکلات این رشته را می داند. 
حرف های مثبتی رد و بدل شد 
و در جلسه آتی روی محورهای 
مهم تری بحث و تبادل نظر خواهد 
شد. بدون شک مصوبات جلسه 
پیش رو گره گشای بسیاری از 
مشکلات وزنه برداری خواهد 

بود.«

 zخبر

سهراب آزاد:

یکی از برنامه های ما همگانی کردن کراسفیت است

رئیــس کمیتــه کراســفیت ایــران با اشــاره بــه برگــزاری این برنامــه همگانی 
گفــت: یکــی از برنامه هــای اصلــی مــا همگانــی کردن کراســفیت در کشــور 
اســت و دوســت داریــم همــه مــردم به صــورت نیمــه حرفــه ای در ایــن 
ورزش دســت داشــته باشــند. در همیــن راســتا جمعه هــای کراســفیتی را 
 برنامه ریزی کردیم که در برخی اســتان ها شــروع شــده و به دنبال گسترش 

آن هستیم.

محمود افشاردوست:

سرمربی تیم ملی باید مدیریت بحران خوبی داشته باشد

مربی سابق تیم ملی والیبال ایران در رابطه با انتخاب سرمربی جدید گفت: 
سرمربی باید مدیریت بحران خوبی داشته باشد. نظر نهایی را بدهیم که مربی 
ایرانی یا خارجی یا ترکیبی از هر دو باشند. با توجه به توضیحات دکتر داورزنی باید 
این 13 سرمربی خارجی را کنار بگذاریم چون شرایط همکاری با تیم ملی را برای 
سال بعد ندارند. بحث کوتاه مدت برای صعود به المپیک مطرح است و برنامه 
بلند مدت 2028 هم مطرح است و قهرمانی آسیا و المپیک را در پیش داریم.

فرهاد نظری افشار:

آزموده را آزمودن خطاست

ملی پوش سابق والیبال ایران درباره جلسه کمیته فنی و نفراتی که برای هدایت 
تیم ملی مطرح شدند، گفت: اگر قرار باشد مربی ایرانی برای هدایت تیم ملی 
انتخاب شود به آن جمله معروف آزموده را آزمودن خطاست، می رسیم و 
مردم هم از این موضوع ناراضی هستند. به هر حال تیم والیبال ایران با مربی 
ایرانی به این نتایج رسید و کسی حاضر نیست دوباره این راه تکرار شود. هر 
سالی که والیبال ایران از دست می دهد در واقع دو سال به عقب برمی گردد.

انعکاس اخبار ورزش ایران
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تورنمنت توسعه جهانی

رونمایی از پیراهن تیم ملی هاکی روی یخ بانوان
نشســت خبــری تیــم اعزامــی هاکــی روی 
ــی  ــه کاپ توســعه جهان ــران ب ــان ای ــخ زن ی
۲۰۲۳ - لهســتان، در ســالن تماشــاخانه 
مجموعــه ایران مال برگزار شــد. نشســت 
خبــری تیــم اعزامــی هاکــی روی یــخ 
زنــان ایــران بــه کاپ توســعه جهانــی 
۲۰۲۳ - لهســتان، در ســالن تماشــاخانه 
مجموعــه ایران مــال بــا حضــور عبــاس 
نظریــان، کاوه صدقــی، اعظــم ســنایی، 
الهــام مدیردهقــان و حامــی مالــی برنامــه 
)زرین رویــا( برگــزار شــد. عبــاس نظریــان 
رئیــس فدراســیون اســکی و ورزش هــای 
زمســتانی در این نشســت اظهار داشت: 
روز خوبــی بــرای ورزش هــای زمســتانی 

بویــژه هاکــی روی یــخ اســت. در ایــن یــک 
ســال کــه هاکــی روی یــخ زیرمجموعــه 
فدراســیون شــده، ایــن موضــوع موجــب 
شــده اتفاقــات خوبــی رخ بدهــد و پرچــم 
مقــدس ایــران در میادیــن بین المللــی بــه 
اهتــزاز دربیایــد. می خواهــم از زحماتــی 
کــه در مســیر پیشــرفت ایــن رشــته 

کشــیده می شــود، تشــکر کنــم.
ــری پیــش  کاوه صدقــی در نشســت خب
از اعــزام تیــم ملــی هاکــی روی یــخ 
زنــان ایــران بــه کاپ توســعه جهانــی 
لهســتان، اظهــار داشــت: قبــل از اینکــه 
وارد فدراســیون اســکی شــویم، دوران 
پرچالــش و پرحاشــیه ای را پشــت ســر 

گذاشــتیم اما با ورود به این فدراســیون 
بــه آرامــش رســیدیم و امیــدوارم ایــن 
آرامــش ادامــه داشــته باشــد. وی یــادآور 
شــد: خوشــبختانه مســابقات بانــوان مــا 
پخــش زنــده خواهــد داشــت. یــک مــاه 
اســت کــه ویزاهــای هاکی بــازان ریجکت 
شــد و خیلی ســریع هم به ما گفتند ویزا 
نمی دهنــد. بــه ســرعت بــه وزارت ورزش 
و جوانــان رفتیــم و کیومــرث هاشــمی 
بــا وزارت امــور خارجــه تمــاس گرفتنــد 
و بســیار بــرای اخــذ ویــزای هاکی بــازان 
تــلاش کردنــد و بایــد از وزیــر ورزش و 
جوانــان تشــکر کنــم. همچنیــن کمیتــه 
ملــی المپیــک ایــران بــه کمیتــه المپیــک 

لهســتان نامه زد و در نهایت فدراســیون 
جهانــی هاکــی روی یــخ عنــوان کــرد اگــر 
بــه ایــران ویــزا ندهیــد میزبانــی بــه شــما 
تعلــق نمی گیــرد و در نهایــت بــا تــلاش 
وزارت ورزش و جوانــان، وزارت امــور 
خارجــه ایــران و کمیتــه ملــی المپیــک 

توانســتیم ویــزا بگیریــم.
رئیــس انجمــن هاکــی روی یــخ گفــت: 
مســابقات هاکــی روی یــخ قهرمانــی 
زنــان آســیا امســال در تایلنــد برگــزار شــد 
و دختــران مــا توانســتند نایــب قهرمــان 
قــاره کهــن شــوند. خبــر خــوش ایــن 
اســت کــه ســه روز پیــش تصمیم گیــری 
شــد تــا تیــم ملــی هاکــی روی یــخ زنــان 

بــه مســابقات هاکــی روی یــخ از چهــارم 
تــا ١٣ فروردیــن در قرقیزســتان اعــزام 
شــوند. همچنیــن الهــام مدیردهقــان 
کاپیتــان دوم و مســئول بدنســازی تیــم 
ملــی، اظهــار داشــت: اعزامــی کــه پیــش 
رو داریــم، بی دغدغه تریــن اعــزام اســت. 
در این ۱۲سال ورزش حرفه ای که کردم 
آنقــدر بــا اطمینــان خاطــر عــازم نشــدم. 

از انجمــن هاکــی تشــکر می کنــم کــه 
بــا پیگیری هــای مســتمر بــرای مــا ویــزا 
گرفتنــد. همچنیــن از اسپانســر بابــت 
ایــن اعــزام کــه مــا را خیلــی خوشــحال 

کــرد، تشــکر می کنــم.
در  پایان این نشســت خبری، از پیراهن 
تیــم ملــی هاکــی بانــوان کشــورمان 

رونمایــی شــد.

 تیم ملی آب های آرام فعلاً در بلاتکلیفی 
به سر می برد. بسیاری از ملی پوشان 
مقصر نتایج ضعیف هانگژو را پدرو سنا 
سرمربی برزیلی تیم ملی می دانند اما 
علیرضا سهرابیان رئیس فدراسیون 
منکر این موضوع است. او معتقد 
است رکوردهای ملی پوشان گویای 
توانایی فنی این مربی است اما نداشتن 
دیسیپلین و مدیریت صحیح این مربی، 
تیم را به این حال و روز انداخته است. 20 
روز از بازی های آسیایی می گذرد و چیزی 
هم به انتخابی المپیک پاریس نمانده 
است، در چنین شرایطی هنوز تکلیف 

کادرفنی آب های آرام مشخص نیست. 
حالا چیزی که می توان از صحبت های 
سهرابیان برداشت کرد تغییر کادرفنی 
است که به احتمال زیاد تا یکی، دو 
ین موضوع مشخص  هفته دیگر ا

می شود.
 

 چرا قایقرانی در هانگژو نتوانست 
انتظارات را برآورده کند؟

ت  ینا تمر هد  شا یک  نزد ز  ا من 
شبانه روزی قایقرانان بودم و تلاش شان 

را تحسین می کنم.
از نظر آمار و ارقام ریاضی به چیزی که 
می خواستیم رسیدیم اما هزارم های 
ثانیه باعث شد تا در خیلی از ماده ها 
دستمان به مدال نرسد، همین هم 
باعث شد تا ۷ مقام چهارمی و یک مقام 
پنجمی بگیریم که تا آخرین ثانیه ها 
می توانست مدال باشد اما به شخصه 

انتظار مدال های بیشتری داشتم.

 شما قبل از مسابقات پیش بینی 
12 مدال داشتید اما فقط به 5 
مدال رسیدید. این نتایج برای 
شخص شما راضی کننده بود؟

پیش بینی ام دورقمی بودن مدال ها بود 
اما اسمی از ۱۲ مدال نیاوردم. متأسفانه 
در تاریخ فقط مدال ها ثبت می شود و 
کسی این را نمی بیند که در بسیاری از 

قایق ها چقدر به مدال نزدیک بودیم.
درباره هانگژو صحبتی ندارم چون 
هر چه بگویم توجیهی است برای 
باخت ها اما فکر می کنم من تنها مدیری 
بودم که بعد از نتایج در همان هانگژو 

عذرخواهی کردم.
 اکثر قایقرانان معتقد هستند این 

نتایج به خاطر ضعف کادر فنی 
بوده است.

رکوردهای ملی پوشان نسبت به قبل 
بهتر شده است و تمامی این رکوردها 
نشان دهنده توانایی فنی این مربی 

است. پدرو سنا مربی خوبی بوده 
اما تنها مشکلش این است که مدیر 
نیست و دیسیپلین ندارد. در حدی 
که وقتی ورزشکاری به او نزدیک شده 
و با او رفیق می شود اجازه دخالت در 
ترکیب تیم ملی را می دهد یا اینکه 
فکر می کند همه مثل او ساده هستند 
و وقتی ورزشکاری به دروغ می گوید 
سرما خورده ام، تمرینات کم فشاری 
به او می دهد غافل از اینکه زیادی 
ساده لوح است. بنابراین بعضی از 
ورزشکاران کم کاری خود را پای پدرو 

سنا ننویسند.
 کادرفنی تغییر خواهد کرد؟

صددرصد تغییراتی از رأس تا پایین 
کادرفنی خواهیم داشت اما فعلاً چیزی 
مشخص نیست. این موضوع باید 
به خوبی بررسی شود و حتماً تا یکی، 
دو هفته آینده تصمیم نهایی گرفته 

خواهد شد.

 زمان کمی تا انتخابی المپیک باقی 
مانده است. نگران از دست رفتن 

زمان نیستید؟
 طبق قانون فیزیولوژی قایقرانان بعد 
از مسابقات باید ۲-۳ هفته ای با فشار 
پایین تری تمرین کنند، بنابراین در این 
مدت با روش خود تمرین خواهند کرد 

تا درباره کادرفنی تصمیم گیری شود.
  اگر تصمیم به تغییر بگیرید، 

ممکن است سراغ کادر ایرانی 
بروید؟

ما مربی خوبی در ایران نداریم که 
توانایی آماده کردن تیم برای المپیک 

را داشته باشد.
 در رابطه با روئینگ چطور؟ تغییر 

قابل توجهی در کادر خواهید 
داشت؟

بطه با روئینگ ممکن است  در را
تغییرات کوچکی در راه باشد اما افشین 

فرزام همچنان سرمربی خواهد ماند.

رئیس فدراسیون قایقرانی: نگفته بودم 12 مدال در هانگژو می گیریم

مربی خوب ایرانی در حد المپیک نداریم

فائزه زمانی
روزنامه نگار

 zگفت وگو
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